
Intens debat per la variant nord d'Olot

T�cnics i representants d'entitats van exposar els seus models

L'acte va ser organitzat pels grups de l'oposici�

Un moment del debat sobre la variant nord que es va

celebrar a la sala d'actes de l'Hospici. Foto: J.C.

Olot ha de respondre perqu� vol una variant i en aix� van coincidir

tots els par ticipants en el debat sobre aquesta infraestructura

organitzat pels grups de l'oposici� a l'Ajuntament ÐERC, la CUP i

Olot en Com�Ð coincidint amb la consulta popular sobre la

necessitat d'aquesta infraestructura. El doctor en Urbanisme

Francesc Magriny� va apostar per una variant que resolgui la

mobilitat comarcal, ja que el 60% del tr�nsit es genera a Olot. ÒEl

problema �s el tr�nsit entre Olot i Castellfollit i Sant Joan les Fonts,

que �s el que genera moviment econ�micÓ, va dir, i va proposar que

el vial sud sigui d'un sol sentit. El ge�leg del Centre per la

Sostenibilitat Territorial, Lloren� Planagum�, va denunciar que

l'�ltima modif icaci� del projecte es va fer nom�s per tr�mit de

pon�ncia i calia que fos ordin�ria. ÒSempre ser� impugnable, perqu� afecta un parc naturalÓ, va dir. A m�s, va

reivindicar la mediaci� ambiental per def inir-ne el model.

L'arquitecte i exregidor Joan Albesa va insistir que cal dissenyar la variant tenint en compte que per un costat hi

ha una autovia i per l'altre un eix intercomarcal. Albesa va recordar que la variant ja era objecte de debat fa

trenta anys quan no hi havia ni l'autovia ni Bracons i es parlava de la variant nord, entre les Tries i la Canya.

El president de la Federaci� d'Associacions deVe�ns d'Olot, Josep Comas, va af irmar que la consulta no �s

necess�ria i que �s indispensable tirar endavant la construcci� de la variant. Comas va recordar que fa 14 anys

els ve�ns dels barris afectats es van manifestar far ts que una zona on viuen 9.000 habitants estigui par tida per

un vial amb un tr�nsit diari de 9.000 vehicles de mitjana. Finalment, Carles Santaul�ria, de l'Agrupaci� Naturalista

i Ecologista de la Garrotxa, va af irmar que la variant d'Olot no s'ha de plantejar com a la continu�tat de l'eix de

Bracons i va criticar que el tra�at es va dissenyar amb una visi� del pa�s que prov� dels anys noranta, segons la

qual calia superar els 100.000 habitants per evitar un futur magre.
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